



Dagordning styrelsemöte 19/5 - 2020

§1 Mötets öppnande

Mötet förklaras öppnat.

§2 Närvarande ledamöter

David Matsson

Erik Österberg

Erik Purfürst

Niclas Landström

Emmy Rylander

Masis Vardanian

Sebastian Torres

Axel Halvarsson

Rebecca Miller

Robin Nappo

Eliaz Utbult

Natasha Mattsson Larsson

§3 Val av mötesordförande

Erik Österberg väljs till mötets ordförande.

§4 Val av mötets sekreterare

Erik Purfürst väljs till mötets sekreterare.

§5 Val av justerare

David Matsson och Natasha Mattsson Larsson väljs till mötets justerare.

§6 Fastställande av dagordning

Tillägg: Expeditionstider för hämtning av tröjor (punkt 10 §).

Marknadsföring för kåren (punkt 11 §).

Årsmöte kåren (punkt 12 §).

Pluggstuga T1 (punkt 13 §).

Dagordningen fastställs med dessa tilläggen.

§7 Genomgång och uppföljning av föregående veckas mötesprotokoll

Sekreterare (Erik Purfürst) går igenom förra veckans (12/5–20) protokoll.

§8 Varvet runt

Ordförande: Har varit på möte med Jens Andreasson, Erik Lidman och Mats Persson angående T1:s upplägg. GJM kommer göras om ganska mycket. Det diskuterades även en del angående kursen i kredit- och exekutionsrätt (Kexen).

Har även varit på möte med ansvariga för mentorskapsprogrammet. Se nedan om pluggstuga T1 (punkt 13 §).

Utbildningsansvariga (genom Rebecca Miller och Sebastian Torres):

Genomförande av "Speak up week", förra veckan, gick jättebra. Det återstår att sammanställa svaren på enkäten.

Har kollat upp hur det blir med kursen i kredit- och exekutionsrätt (Kexen) nu till hösten. Detta har även meddelats till medlemmarna på Facebook.

Har varit på möte med JURO:s arbetsutskott. Ska även ha möte idag.

Chefredaktör: Har fått PDF-filen för rättstrycket (upplaga 1, 2020). Ska kolla igenom den innan den kan publiceras. Har beställt tröjor och mailat tryckeriet.

Kassör: Har skött det löpande arbetet. Ska göra budget med GAIUS idag (tisdag).

Näringslivsansvariga: Har skött det löpande arbetet.

Sekreterare: Har undersökt förbättringsmöjligheter för genomförandet av SJM, till kommande år, vilket kommer tas upp under möte med de andra lokalarrangörerna idag (tisdag). Har skött det löpande arbetet.

Kommunikationsansvarig: Har fixat med leveransen av medlemströjorna samt marknadsfört "Speak up week". I övrigt, skött det löpande arbetet.

Idrott: Har skött det löpande arbetet.

Evenemang (genom Eliaz Utbult samt Robin Nappo): Har varit på möte med de andra juridiska föreningarna i landet. Det diskuterades främst om nollningen till hösten. Har även haft en del kontakt med Ylva Benson.

Vice ordförande: Har skött det löpande arbetet.

§9 Studentjurister

Från möte med utbildningsansvarig i kåren. Det ser ut som JF kommer få ett uppdrag delegerat från kåren.

Studentjuristerna: Kom efter önskemål från GFS (Göteborgs förenade studentkårer). Det fungerar på så sätt att studenter, vid Göteborgs universitet eller Chalmers, ställer juridiska frågor på mail som sedan besvaras av en juriststudent. (Fungerar ungefär på samma sätt som Lawline.)

Förslaget är att detta program ska gå under JF istället för kåren (HHGS) i fortsättningen. Styrelsen diskuterar. Styrelsen ställer sig positivt till detta och ska vidare undersöka möjligheten för JF att ta sig an uppdraget.

§10 Expeditionstider för hämtning av tröjor

Då medlemströjorna nu kommit, och finns i skolan, behöver styrelsen bestämma tider då någon, från styrelsen, är på skolan och kan hjälpa de medlemmar som beställt tröjor att hämta ut dem. Tider för detta kommer, genom mail, meddelas till de medlemmar som beställt tröjor.

§11 Marknadsföring för kåren

Kåren (HHGS) har frågat om JF skulle kunna hjälpa till att marknadsföra för kårens årsmöte (26/5). Det bestämt att JF ska hjälpa till att marknadsföra detta.

§12 Årsmöte kåren

JF och Gadden har tillsammans tagit fram ett förslag på klädespolicy som ska föreslås vid kårens årsmöte. Ordförande informerar styrelsen om vad som föreslås i policyn.

§13 Pluggstuga T1

Kopplat till mötet med Jens Andreasson (vice prefekt), Erik Lidman samt Mats Persson. Ordförande har varit i kontakt med de ansvariga för Mentorskapsprogrammet angående idén att ha pluggstugor med de nya studenterna till hösten. De ansvariga ställde sig positivt till detta. Tanken skulle vara att pluggstugorna genomförs digitalt genom Zoom eller liknande kommunikationsmedel.

§14 Övrigt

Enkäten med transparensgruppen: Tanken är att enkäten ska komma upp i veckan.

Badminton: Tiderna kommer vara samma som tidigare.

§15 Nästa möte

Tisdag 26/5 kl. 8:00-10:00.

§16 Mötets avslutande

Mötet förklaras avslutat.